

EMPLOYEE

EMPLOYER

NOM

Wakabayashi Jack

(LAST NAME - NOM DE FAMILLE)

(FIRST NAME(S) - PRÉNOMS)

ADDRESS  
ADRESSE

R.R.#1 - Kamloops

CHECK  
POINTER (✓)MALE  
HOMME   
FEMALE  
FEMME 

OCCUPATION

Piler

DEPARTMENT - DÉPARTEMENT

PAYROLL NO. - NO. DE FEUILLE DE PAYS

CO. PASS NO. - NO. DU LAISSER-PASSER DE LA CIE

INSURANCE BOOK OR U. I. C. 413 REGISTRATION NO.  
NO. DU LIVRE D'ASSURANCE OU DE L'ENREG. U. I. C. 413

A-749-634

NAME  
NOM

Kamloops Lumber Co Ltd.

ADDRESS  
ADRESSE

742 B. C. St. Kamloops

TELEPHONE NO. - NO. DE TÉLÉPHONE

332

CHECK (✓) WHETHER  
NOTICE GIVEN  
POINTER (✓) SI L'AVIS  
A ÉTÉ DONNÉBY EMPLOYER  
PAR L'EMPLOYEUR  
BY EMPLOYEE  
PAR L'EMPLOYÉ

DATE NOTICE GIVEN - DATE QUE L'AVIS A ÉTÉ DONNÉ

LAST DAY TO BE WORKED - DERNIER JOUR DE TRAVAIL

CHECK (✓) REASON  
FOR SEPARATION  
POINTER (✓) MOTIF  
DE CESSATIONLEAVING VOLUNTARILY  
ABANDON VOLONTAIRE   
DISMISSAL FOR CAUSE  
RENVOI POUR CAUSE LAYOFF DUE TO  
WORK SHORTAGE   
RENOI PAR SUITE DE  
MANQUE DE TRAVAILREPLACEMENT  
REQUIRED YES   
REPLACANT  
REQUIS NO IF OTHER CAUSE,  
SPECIFY  
AUTRES CAUSES,  
SPECIFIER

RATE OF PAY - SALAIRE PAYÉ

\$ 77<sup>00</sup> PER  
PAR hr.SIGNATURE OF PARTY  
GIVING NOTICE  
(EMPLOYER OR EMPLOYEE)SIGNATURE DE LA PARTIE  
DONNANT L'AVIS  
(EMPLOYEUR OU EMPLOYÉ)SIGNATURE OF PARTY  
RECEIVING NOTICE  
(EMPLOYER OR EMPLOYEE)SIGNATURE DE LA PARTIE  
RECEVANT L'AVIS  
(EMPLOYEUR OU EMPLOYÉ)

DATE

Jan 6/47

KAMLOOPS LUMBER CO. LIMITED

(SIGNATURE)

(SIGNATURE)

NOTICE OF AT LEAST 7 CALENDAR DAYS DURATION MUST BE GIVEN  
UN AVIS D'AU MOINS SEPT JOURS DU CALENDRIER DOIT ÊTRE DONNÉA  
B  
C  
D  
NATIONAL SELECTIVE SERVICE  
SERVICE SÉLECTIF NATIONAL

CANADA

NOTICE OF SEPARATION FROM EMPLOYMENT  
AVIS DE CESSATION D'EMPLOI

EMPLOYEE'S COPY - COPIE DE L'EMPLOYÉ

O PAT

INSTRUCTIONS RE FORM NSS 120.  
NOTICE OF SEPARATION FROM EMPLOYMENT

1. **Disposal of Copies of Forms:** The employee must retain after issue the copy marked "Employee's Copy". The employer must retain the copy marked "Employer's Copy". Within 48 hours of issue the employer must send to the nearest National Selective Service Local Office the copy marked "Copy for National Selective Service".
2. **Provisions of Blank Forms:** An employer must provide any employee on request with a triplicate set of these forms. If the employer has none of the forms in blank, he must immediately procure them for an employee if requested to do so.
3. **Important Provision:** No employer, with the exceptions stated in the order, may discuss or enter into a contract of employment with any person who does not first produce a copy of Form NSS 122 properly certified by a National Selective Service Officer; nor may any person negotiate or accept employment unless he produces for the inspection of a prospective employer a duly certified copy of Form NSS 122, as above referred to. Whereas NSS 120 has been issued to an employee, Form NSS 122 can be secured only on production of the "Employee's Copy" of Form NSS 120, at the National Selective Service Office nearest to the place of employment at which Form NSS 120 was issued.

AVIS DE LICENCIATION

1. **Disposition des copies de la formule:** Après l'émission, l'employé retiendra la copie marquée "Copie de l'employé". L'employeur retiendra la copie marquée "Copie de l'employeur". Dans les 48 heures de l'émission, l'employeur adressera au bureau local du Service sélectif national le plus rapproché la copie marquée "Copie du Service sélectif national".
2. **Provision de formules:** L'employeur doit fournir à tout employé, sur demande, une formule en trois copies. Si l'employeur n'a aucune formule, il devra immédiatement en procurer à l'employé, s'il est requis de le faire.
3. **Dispositions importantes:** Sous réserve des exceptions énoncées dans l'ordonnance, nul employeur ne doit discuter ou passer un contrat de service avec une personne qui ne produit pas une copie de la formule NSS 122 dûment attestée par le fonctionnaire du Service sélectif national; nulle personne ne peut non plus engager des pourparlers, ni accepter de l'emploi, à moins de produire, pour vérification par l'employeur éventuel, une copie de la formule NSS 122 dûment attestée comme susdit. Lorsqu'une formule NSS 120 aura été émise à une employé, la formule NSS 122 ne pourra être obtenue que sur la production de la copie de la formule NSS 120 marquée "Copie de l'employé", au bureau du Service sélectif national le plus rapproché du lieu d'émission de la formule NSS 120.

2017-23-3-15